
1 
 

 

 

 

Verslag 11 december 2023 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:   Max van de Pol (voorzitter), Jan van Baren, Pauline de Vries, Nel de Jong, Jannie Rosman, 
Corina Heijstek, Jacques Daamen (leden), Lydia Bijnagte (aspirant lid), Jeanet Moerings (Zorgbelang 
Inclusief) Gasten: Wilma Slinger (Alzheimer NL), Merva Sen (Mervazorg) 
Afwezig: Roos Vigelius, Erik Bezemer, Zahra Bouzidi, Suzanne Visser (gemeente Zwijndrecht);  Alberta 
van den Dool. 
 

1 Welkom, vaststellen van de agenda 
Jeanet notuleert, Alberta afwezig. Vaststellen van de agenda. 
De voorzitter heet allen welkom. De berichten van verhindering worden doorgegeven. 
Zahra heeft een andere baan waardoor ze moeilijk op maandag kan. Opties: Zahra stopt of 
vergaderen op een andere dag. Vergaderlocatie gemeentehuis is niet vaak beschikbaar. Om 
voor 1 lid de vergaderdag te verzetten vinden de meesten niet praktisch. 
We missen dan wel de informatie uit het grote netwerk van Zahra. Pauline heeft wel contact 
met Zahra, dus eventueel kan Pauline info via Zahra meenemen. 
Jan kent nog wel mensen met niet Westerse achtergrond die hij kan vragen. 
Nel is nu officieel lid. 
Lydia komt vanavond als aspirant lid. Zij was actief in wijkplatform 1997-2020. Bestuurslid 
kinderen van de Kiboe hoeve. In werkzame leven projectmanager van grote ruimtelijke 
projecten. 1 september met pensioen gegaan. Ze hoopt een bijdrage te kunnen gaan leveren. 
Lydia zou m.b.t. achtergrond een goede bijdrage kunnen leveren t.a.v. WOBO en VN verdrag 
handicap en toegankelijkheid openbare ruimte en gebouwen. 
 
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld; eerst punt 4 gezien de gasten. 

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 13 november 2023 
a. Tekstueel en naar aanleiding van 

Punt 2 a: Corina heeft op 2 oktober info aan Max gestuurd m.b.t. “mijn SDD”. 
Punt 6: Pauline is bij de Voedselbank geweest. Er wordt goed gekeken of er voldoende 
gevarieerd aanbod is. Signaal via Jannie was dat mensen beperkte keuze hadden. Er kan weinig 
aan gedaan worden. 
Het verslag wordt vastgesteld. 

b. Actiepunten 
De volgende actiepunten zijn afgehandeld: 1311.01, 1311.02, 1311.08, 1311.06: Vervoer naar 
dagbesteding/therapie: niet mogelijk voor bepaalde tijd; is aangekaart bij Regionale 
Adviesraad. Dit blijkt echt heel moeilijk i.v.m. veel doelgroepen die op bepaalde tijd op plaats 
van bestemming moeten zijn. 
 
Er komen heel veel klachten over de Drechthopper; bij Stroomlijn krijgen ze weinig klachten 
binnen dus laat mensen zelf een klacht indienen! 
Corina herkent het. Zij heeft ook negatieve ervaringen met het vervoer. Evenals Jannie; 
mogelijk kan Jannie deelnemen aan het vervoersplatform, Jeanet zal dat vragen. 
 

3 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  

• Seniorenraad: 14 november vergadering gehad. Spreker Marjolein van Leliveld 
casemanager Swinhove heeft gesproken over dementie vriendelijke gemeente. 
Positieve reactie t.a.v. gezamenlijk advies over extra stembureaus. 

• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
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Na anderhalf jaar zijn de statuten klaar en getoetst door jurist van de gemeente. Er is 
een probleem; de notaris geeft aan dat de gemeente invloed heeft op de benoeming 
van de leden. Een stichting moet onafhankelijk en zelfstandig kunnen opereren.  
Actie: gesprek met gemeente of die benoemingen door de gemeente geschrapt 
kunnen worden of notaris overtuigen dat dit wel kan. 

• Overdracht penningmeesterschap 
Formeel is John Struijs penningmeester en beheert de rekening. Jannie wil geen 
penningmeester worden. Jacques wil het voorlopig nog wel doen. Vacature plaatsen 
penningmeester of mogelijk Lydia?  

 

4 Thema: Dementie (vriendelijke gemeente) 
Jan zit in de werkgroep van daaruit dit agendapunt en uitnodiging gasten. 
Jan: In 2022 is een convenant “Dementie vriendelijke gemeente” afgesloten daarin staat ook 
dat er een aandacht functionaris moet zijn voor mensen met niet Westerse achtergrond, 
mantelzorgers en ontwikkelen van een “Odensehuis” of vergelijkbaar. 
Meer aandacht voor inwoners met dementie - Gemeente Zwijndrecht 
 
Merva Sen is gestart met Mervazorg.nl Dagbesteding voor ouderen met indicatie WLZ en PGB. 
Op basis van onderzoek blijkt er behoefte in Zwijndrecht. 
Vraag van Merva: wat kan ik betekenen voor diverse doelgroepen in Zwijndrecht? 
Met name voor mensen met niet Westerse achtergrond is er mogelijk behoefte. 
Max geeft aan dat we integratie en inclusie als uitgangspunt nemen, maar bij de doelgroep 
mensen met dementie kan terugval in taal en herinneringen van vroeger plaatsvinden. 
Bij de doelgroep niet westerse mensen met dementie is nog wel sprake van taboe en 
onwetendheid . 
Hoe groot zou de doelgroep kunnen zijn? Lastig in te schatten. Merva heeft m.n. toegang tot 
Turkse gemeenschap.  
Jannie: bij het Baken zijn al mensen met niet westerse achtergrond met dementie in zorg. 
Jan: denk ook aan de Moskee. 
Merva is ook docent in MBO onderwijs; zij bepleit ook kennis over en omgaan met mensen 
met dementie opnemen in het lesprogramma. 
Vanuit dementievriendelijke gemeente worden al cursussen gegeven hoe om te gaan met 
mensen met dementie bij werknemers van winkels. 
 
Wilma Slinger: werkzaam bij CROW en belangenbehartiger vanuit het regiobestuur 
Drechtsteden en Alblasserwaard van Alzheimer Nederland. 
Lobby gevoerd om meer budget voor voorlichting te krijgen. Zoals de eerder genoemde 
aandacht functionaris, cursussen dementievriendelijk en reizend theehuis (hier wordt al mee 
gestart in 2024). 
 
Hiaat in het bereiken en informeren en ondersteunen van mensen met dementie met een niet 
Westerse achtergrond. 
Idee: een Turkse casemanager? 
Idee: advies schrijven en convenant als uitgangspunt nemen. Convenant is uit 2022.  
 
Problemen en speerpunten: 

1. Onvoldoende bereiken niet Westerse doelgroep mensen met dementie en hun 
mantelzorgers.  

2. Voorlichting over dementie en welke mogelijkheden er zijn m.b.t. ondersteuning. 
3. Aandachtfunctionaris oproepen om belemmeringen t.a.v. bovengenoemde doelgroep 

op te heffen. 

https://www.zwijndrecht.nl/Inwoners/Actueel/Nieuwsarchief/2022/Juni_2022/Meer_aandacht_voor_inwoners_met_dementie
https://www.mervazorg.nl/
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Diensten wonen met zorg (Aafje, Swinhove en Diverz) voert nu uit, maar bereikt deze 
doelgroep niet voldoende. 
Hoe zit het met beleid en praktijk? 
Evaluatie en monitoring van beleid en convenant? 
Conclusie: advies uitbrengen om aandacht te vragen voor niet Westerse doelgroep met 
dementie. 
Bepleiten dat er verbinding komt tussen de opererende partijen en Mervazorg onder de 
aandacht brengen als specialist voor de doelgroep. Korte lijnen. Samenwerken. 
Mogelijk samen met seniorenraad advies ondertekenen. 
 
Jan: Pilot ontschotting loopt goed. Dit betekent één keer indicatiegesprek en niet twee of meer 
keer. 
 

5 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
•  Armoede: Zahra, Pauline   
Energietoeslag is rond. Kledingbank: onduidelijkheden over wie wel/niet gebruik mogen 
maken. Inkomenstoets 7 jaar geleden gedaan.   
• Jeugdhulp: Pauline, Max 
Corina is bij theaterstuk van ExpEx geweest. Ervaringsdeskundigen jeugd 18-/18+. 
Indrukwekkend theaterstuk.  
• Regionale Adviesraad: Max 
Advies “Powerful ageing” uitgebracht. Reacties: Moeite met Engelse termen. Hoelang duurt de 
pilot en hoe wordt geëvalueerd? Wat na de pilot? 
• VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina 
Corina heeft een uitnodiging om in gesprek te gaan met demissionair minister Conny Helder. 
Speerpunt: 1 loket.  
• Sport: Erik 
Max is bij een bijeenkomst geweest over 12-18 jarigen die dreigen weg te gaan bij sport 
verenigingen. Advies om via jongerenwerkers jongeren te motiveren en sportverenigingen 
actief jongeren uitnodigen. Sportverenigingen moeten ook drempels ( financiën en grote 
tijdsinvestering) wegnemen. 
Signaal Pauline: druk op jongeren is groot: studie, stage, bijbaan. Sporten schiet er dan bij in. 
• Woon Advies Commissie: Corina   Bijlage  
Jacques: de laatste 4 jaar zijn er geen tekeningen meer binnen gekomen bij de WOBO, de leden 
zijn gestopt. Lydia had begrepen dat de Inwoners Adviesraad de taak van de WOBO over zou 
nemen. Max stelt voor niet akkoord te gaan met voorstel van de gemeente. Advies schrijven 
voor gemeente samen met Lydia. 
 

6 Mededelingen en Rondvraag 

• Lydia vond het erg interessant. Spreekt wel aan. 

• Op de begroting staat nog 600,00 euro voor etentje. 

7 Volgende vergadering 22 januari 2024: 
Thema WOBO. Suzanne vragen of er iemand van de gemeente die over WOBO gaat 
uitgenodigd kan worden. 
 
Iedereen fijne dagen gewenst en tot volgend jaar. 
 
De voorzitter sluit de vergadering ca. 21.15 uur. 

    
 


